

Verslag van de ledenvergadering VEN op dinsdag 4 april 2023 2022 – aanvang 10.00 uur

- *Middels een ZOOM conference meeting*

Aanwezig:

Wijnand Wagenvoort, Pyroworks, secretaris
Maarten Heukels, Impuls specials FX, bestuurslid
Ron de Koster, de Koster Pyrotechnische Evenementen, voorzitter
Rick Wiessenhaan, - Special Effects Wiessenhaan
Elwin van den Berg, Vulcan Europe
Jasper Borsboom- Fuego Fireworks
Cecile Borsboom- Fuego Fireworks, Penningmeester (es)
Frits Pen – Dream Fireworks
John Wagenvoort, Wagenvoort Vuurwerk
Tim Sinkeldam, Backstage Productions
Roel van Elferen, Mirage/ Global SFX
Lucas Gerritzen, Pyrofoor Amsterdam
Raimond Meester, Master Pyrotech
Kees van de Beek, Stafbureau

Afwezig:

Paul Philipsen, vicevoorzitter
Carolien Meijer, Nationaal Opera en Ballet
Kees Jansse, Brandersstad Vuurwerk – m.k.a.
Bob Langras, DFP - m.k.a.
Gert van Roekel, Xena Vuurwerk – m.k.a.
René Groenendaal, Grooney Pyro Effects
Jan Pruiksma, Sense Effects
Aad Bessems, Bessems Pyro Events

1. Opening en Welkom

Ron heet een ieder welkom. Helaas zijn een aantal mensen niet aanwezig; jammer.

2. Mededelingen en vaststelling agenda

*Er zijn verder geen aanvullingen op de agenda voor vandaag. Dus we kunnen snel van start.

3. Verslag van de vorige bijeenkomst (7 juni 2022)

Er zijn geen opmerking-vragen of aanvullingen.
De notulen worden goedgekeurd en vastgesteld.

4. Ervaringen met het delen van de notulen van de bestuursvergaderingen.

- Zoals afgesproken zijn we gestart met het delen van de notulen van de bestuursvergaderingen, om hiermee Nog meer inzicht te geven wat er zoal achter de schermen plaatsvindt en daarmee de leden op constructieve wijze kunnen informeren van actuele onderwerpen die op dat moment spelen.
- De wijze van werken wordt als goed ervaren; hiermee gaan we dus door.

5. Jaarrekening 2022 en begroting 2023

- De jaarrekening en verslag van de kascommissie werden bij de agenda toegevoegd.
- Kees blikt nog even terug naar pagina 4 qua resultaten en kijkt via pagina 7 samen vooruit naar de opgestelde begroting 2023.
- Het voorstel voor de contributie 2023 wordt unaniem gesteund door de aanwezige leden: 50 % van de basiscontributie = €375,00 wordt gefactureerd in de komende maand, terwijl in verband met extra te verwachten (juridische) kosten in het najaar nog eens € 125,00 wordt nagefactureerd. De bedragen luiden uiteraard excl. btw.
- Kascommissie
Het verslag van de kascommissie (Bob Langras en Gert van Roekel) geeft aan dat de boeken zijn gecontroleerd en in orde bevonden. Hiermee verleent de vergadering decharge aan de opsteller daarvan.
 - De huidige commissie heeft dit meerdere jaren uitgevoerd, waarvoor hartelijk dank voor hun inspanningen. Het is daarom tijd voor een nieuwe samenstelling: John Wagenvoort en Jasper Borsboom zijn bereid deze taak voor de komende periode op zich te nemen.

6. Bestuurssamenstelling

- Zoals reeds aangegeven heeft Paul Philipsen gemeld dat hij wil stoppen met zijn functie van vicevoorzitter. We zijn hem erkentelijk voor de tijd die hij in deze functie voor de vereniging beschikbaar heeft gesteld.
- Het bestuur heeft Tim Sinkeldam reeds als nieuwe kandidaat voorgedragen; Lucas Gerritzen heeft zich ondertussen eveneens mondeling aangemeld als kandidaat voor een bestuursfunctie.
- Binnen het bestuur zijn een aantal functiewisselingen besproken: (Maarten wordt secretaris en Wijnand wordt vice voorzitter); dit wordt door de leden akkoord bevonden.
- Rest een formele verkiezing: Cecile heeft een keurig sheet gemaakt, waarop de 12 stemgerechtigde aanwezige leden hun voorkeur kenbaar kunnen maken.
 - Uitslag: Tim Sinkeldam 8 stemmen = 80% - Lucas Gerritzen 4 stemmen = 20%.
Hiermee wordt Tim als bestuurslid aangesteld / functie algemeen bestuurslid.
Lucas wordt bij het volgende agendapunt (werkgroepen) gevraagd om deel te nemen aan de werkgroep "Subafdeling SFX" – waartegen hij niet afwijzend staat.
Beide kandidaten gefeliciteerd met hun nieuwe rol binnen de vereniging.
- Kees zal waar nodig aanpassingen binnen de KvK uitwerken.

7. Nieuws van werkgroepen

a. T1/T2 (F3-F4) documenten

- Koningsdag is in aantocht; dus ILT scherpt weer de messen.....
- Meldingen met de categorie van T/P/C is juridisch voldoende.....
- Het Ministerie is een "Pyropas" aan het voorbereiden (geldig in de Benelux). We mogen alleen kopen en verkopen aan iemand met een geldige pyropas. We hebben als VEN tegen gestemd en de kwestie is voorgelegd aan de ATR (opvolger van Actal).....
- De veiligheidsafstanden voor T2 producten zijn sterk aan beweging onderhevig. De veiligheidsafstand dient te worden berekend aan de hand van de daarvoor geijkte formule; vermelding van een veiligheidsafstand op het product is NIET van toepassing! Xena heeft momenteel een procedure aan haar broek met een "last onder dwangsom". We gaan deze kwestie gezamenlijk als VEN oppakken en hebben reeds contact gehad met advocaat Voorink. Het plakken van stickers van fabrikant is niet het enige heikele punt. Ron zal dit probleem ook binnen de NEN vergadering aankaarten!

b. Opleidingen en Commissie van Deskundigen

- De arbeidsinspectie is druk bezig met een nieuw erkenningsstelsel. Wij als VEN zijn hier niet mee eens. Ook het feit dat Kiwa weer werd aangedragen, stuit op bezwaren onzerzijds. Deze operatie kost heel veel (kostbare) tijd. Het enige alternatief zou kunnen zijn de oude regeling (5 jaar geldigheid en bijscholingsbijeenkomsten).
- Alle opleidingen en examens dienen uniform te zijn!
- In Mei is weer een nieuwe mogelijkheid (9 en 10 mei) bij VTA Nederland; ook OIVP kan een rol spelen.

c. Subafdeling SFX

- We staan aan de vooravond van veel nieuwe ontwikkelingen binnen dit gebied.
- Hier ligt een mooie taak voor Lucas Gerritzen om de werkgroep te versterken: hij denkt er over na!

d. RI&E

- Vanuit het veld is er steeds meer vraag naar een deugdelijke RI&E.
- We zijn momenteel druk bezig met Gerard Fernandez om een branche brede, overzichtelijke versie van een RI& op te stellen. Binnenkort volgt meer informatie.

e. Vergroening

- Frits is druk bezig in Spanje..... binnen NL is voor dit onderwerp duidelijk meer aandacht.
- Plastic gaat verboden worden; alternatief kan "karton" zijn.
- Recyclen kan een eis worden, mits een schoonverklaring te verkrijgen is.
- In China wordt een shredder ontwikkeld, doch het probleem van het vuile afvalwater dient nog opgelost te worden.

f. Mediastrategie

Geen bijzonderheden

g. Natuurwetgeving en Milieu

- Wijnand en Cecile hebben onlangs een gesprek met bureau Tauw gevoerd.
- Zij zien dit onderwerp niet als een heel groot probleem.
- Doorgaans is alles binnen de evenementenvergunning opgesloten (vuurwerk niet apart); het door Jeroen Bevers geschetste probleem blijkt ondergeschikt te zijn.
- We moeten ons wel degelijk indekken; de vervolgstappen van Tauw dus afwachten.....
 - Indien bij onze leden zich problemen op dit gebied voordoen, dan graag meteen melden aan het bestuur om direct daarop te kunnen acteren.
- Frits maakt nog melding van een voorbeeld met de slechtvalk in A'dam. Uiteindelijk kan alleen een fysieke controle een uitslag opleveren; in dit geval is een dergelijke controle niet mogelijk. Frits houdt ons van het verloop op de hoogte.
- Het Ministerie kwam met een aantal ongehoorde vragen:
 1. Of wij kunnen aangeven welke illegale artikelen er in de markt staan.
 - Wij kunnen dit niet aangeven omdat we niet in illegale producten handelen!!!
 2. Hoeveel kg professioneel vuurwerk wordt en binnen NL afgeschoten?
 - Ook deze vraag is overbodig; wat is nu nog het nut van al onze meldingen? Ze hebben deze gegevens toch!

8. LWVC – nieuws

Zoals bekend neemt de VEN weer voorzichtig deel aan de LWVC vergaderingen.

Dat gaat niet altijd even soepel; in de laatste vergadering is een LWVC lid uit Utrecht boos weggelopen.

-Ieder lid kan bij deze vergaderingen aansluiten; dan graag als individueel, eigen bedrijf.

-De Ven dient te worden vertegenwoordigd door het bestuur! Dan voorkomen we opmerkingen in geval er één lid iets inbrengt, dat de gehele branche dan spreekt! Zo zijn ook de laatste notulen op aandringen van de VEN aangepast vanwege een aantal vermelde onjuistheden.

Frits heeft momenteel een vergunning binnen Utrecht. Hij gaat geen onnodige voorbereidingen treffen waarom is gevraagd, doch gaat dit bezien op de betreffende locatie! T-P-C (Theater-Professional-Consumer) blijft ook hierbij de basis!!!!

Pas op: zorg in dit soort gevallen vooral voor een unanieme VEN-reactie, zodat we sterk staan!

Het oorspronkelijke werkplan van 2002 wordt steeds ongebreideld groter gemaakt; dat moeten we niet willen!

- Morgen heeft Wijnand een overleg met LWVC/ klein comité omtrent PSE en schuinschieten (qua afstanden etc. . Ook T1 problemen etc. hier benoemen is van belang.

9. Wat verder ter tafel komt

(o.a. opleidingen)

Op 9 en 10 mei zijn de eerstvolgende opleiding / examens gepland. >> Tijdig aanmelden bij VTA svp!!!!

VTA Nederland verzorgd dan:

- a. Een opleiding voor nieuwelingen
- b. Een herhalingsopleiding
- c. Examens (nieuwelingen én herhaling)

- OIVP (Frits Pen) heeft nog geen datum gepland; als het zo ver is komen daarvan gegevens!

10. Rondvraag / wat er verder ter tafel komt

- Ron merkt terecht op dat het jammer dat er nog zoveel leden niet kwamen opdagen.
- Maarten Stelt voor om provinciale problemen te registreren. Zodoende kunnen we dat delen en waar mogelijk actie ondernemen.
- Er ontstaan doorgaans problemen in het veld als er “nieuwe handhavers” zijn aangesteld; onwetendheid?
- Wijnand Waarschuwt terecht eens in het algemeen: “kijk uit bij air burst boven het publiek te schieten”. Er zijn veel filmpjes te zien waarbij het niet goed gaat. Laten we als gereguleerde branche er voor zorgen dat we nog in lengte van dagen kunnen afsteken!
- Jasper maakt melding van het feit dat de provincie Utrecht geen evenementenvergunning wil verlenen zodra er plastic in het vuurwerk is verwerkt. Dit is een serieuze zaak!
Onze Werkgroep vergroening dient hier scherp op te zijn!
- Rick Heeft bericht ontvangen over een KIWA portaal; hij kan niet inloggen omdat er geen codes zijn aangeleverd. Dit portaal is inderdaad bedoeld voor certificaathouders.
-Rick (en een ieder ander) kunnen de gegevens en problemen aan Ron mailen; hij kan dit dan weer oppakken binnen de CvD vergadering en met Kiwa kortsluiten.
-Men heeft besloten om de factuur van KIWA voor de gehele driejarige vergunningsperiode in één keer aan te bieden.
-Waar mogelijk de factuur op naam van het bedrijf (t.a.v. de certificaathouder) opmaken svp.
- Frits In de bombettes is plastic in de vertragers verwerkt. Hopelijk is er volgende maand een afdoende oplossing voor..... wordt vervolgd

11. Afsluiting

Ron bedankt eenieder voor zijn/haar inbreng. Het bestuur blijft actief!

In het najaar (november/december) is de volgende vergadering; uitnodiging en ZOOM link volgen t.z.t.

To do list

Mutatie bestuur bij KvK	Kees	Maand april
Idem aanpassen website	Wijnand	Maand april
Aanmelden bij VTA 9-10 mei voor examens en opleidingen	ALLEN	z.s.m.
Werkgroep Subafdeling SFX met elkaar afstemmen	o.a. Lucas Gerritzen	Wijnand.....
Deugdelijk RI&E opstellen	Ron/Gerard F.	binnenkort
KIWA / certificaat problemen en portaal melden bij Ron	ALLEN	z.s.m.

@ Volgende vergadering najaar 2023 / uitnodiging volgt